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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Ugye nem akarnak kettős mércét alkalmazni?" 

Tisztelt Miniszter Úr!
 
Az Ön által  a  K/2198.  számú írásbeli  kérdésemre  válaszadásra  felkért  Rétvári  államtitkár  úr  a
BM/18602-1/2022.  számú válaszában az  egyházak által  foglalkoztatott  hit-és  erkölcstant  oktató
tanárok foglalkoztatásával  kapcsolatos többletfinanszírozás okaként  az órákra való többletigényt
fogalmazta meg.
 
Ezt  én  természetesen  készséggel  elhiszem,  de  azért  úgy  illik,  hogy  ezt  az  állítást  tényekkel,
adatokkal is alátámasztja egy magára valamit is adó minisztérium/államtitkár. Éppen ezért kérem
tisztelt  Miniszter  Urat,  hogy  a  Rétvári  Bence  által  említett  többletigényt  számszerűsíteni
szíveskedjék (mivel  bizonyára  nem bemondásra adják  az egyházaknak a plusz forrásokat,  ezen
adatok rendelkezésükre állnak):
 
- Mennyiről mennyire változott a hit-és erkölcstant tanulni vágyók száma ebben a tanévben? (Ez a
kérdés az előzőekben megválaszolatlan maradt.)
 
- Szükséges volt-e ezen ok miatt új hitoktatókat alkalmazni? Ha igen, mennyit?
 
Várom érdemi válaszát!


